
 

 

Schriftelijke vragen inzake: Presentatie kwaliteitsslag MO commissie van 6 februari 2020 en
Persbericht 7 februari: Oude-IJsselstreek zet grote stap in terugdringen tekort Sociaal domein.
 
Aan het college van burgemeester en wethouders. 
 
Schriftelijke vragen op grond van artikel 33 van het Regelement van Orde 
Ingediend op  5 maart 2020 
 
Vraagsteller: Mevr. Elja Versteeg, Raadslid SP

I. Vragen betreffende presentatie Voortgang van de Kwaliteitsslag binnen de financiële kaders,
MO commissie 6 februari 2020.

A. Participatie 
A 1-3: activeren en participeren van 100 inwoners met een grote afstand tot de arbeidsmarkt
Investering 2019: € 175.000
Opbrengst  2019 : € 175.000 ( zie voorbehoud brief provincie 3 februari 2020)
Vragen: a. Wat is het aantal matches per ultimo 3 februari 2020 over 2019?

 b.  Welke besparing op de uitkering is per ultimo 3 februari 2019 gerealiseerd?
 c.  Wat is de prognose van de opbrengst 2019?
 d. Is de besparing op de uitkering van € 700.000 voor 2020 nog realistisch?
 e. Welk bedrag is per ultimo 3 februari 2020 over 2019 geïnvesteerd?

B. WMO
B 2 : Eigen bijdrage invoeren regiotaxi
Vragen: a. De opbrengst van de eigen bijdrage regiotaxi is begroot op € 42.000.

     De opbrengst in 2019 per 3 februari € 63.720 geweest?
    Waarom niet opgenomen in het pictureoverzicht?

C. Jeugd
C4 C: Strakker toezien op verwijzingen op basis van Backoffice informatie
Investeringen 2019: 40.000
Opbrengsten  2019: 112.053
Vragen: a. Welke baten zijn per ultimo 3 februari gerealiseerd?

b.  In de toelichting staat dat de ruimte die hier op het eerste gezicht in lijkt te zitten niet 
    juist is. Wat is de juiste inschatting van het bedrag voor 2019?
c. Voor 2020 is de opbrengst geschat op € € 224.000. 
    welke prognose voor 2020 is realistisch?
d. In de toelichting staat dat bezien moet worden of 1 fte realistisch is.
   -  Wat is er op dit onderdeel geïnvesteerd in 2019?
   -  Voor 2020 is er een investering van € 80.000 geprognotiseerd.
      Is dit bedrag realistisch?



Totaal pictures A t/m F: € 525.415
Vraag: a. Wat is per ultimo 3 februari 2020 van dit bedrag gerealiseerd?
             b. Voor 2020 is een bezuinigingspotentieel geïndiceerd van € 1.570.086.

 is dit nog realistisch voor 2020?

I. Communicatie persbericht 7 februari 2020: Oude-IJsselstreek zet grote stap in terugdringen tekort 
sociaal domein.
Tekst persbericht.
“Uit de voorlopige cijfers blijkt dat het de Oude-IJsselstreek is gelukt om in een jaar tijd het begrote 
tekort op het sociaal domein met ruim  € 4 miljoen ( moet 4,5 miljoen zijn)terug te dringen. Het in de 
begroting opgenomen tekort van € 5.5 miljoen is teruggedrongen naar 1 miljoen”. 
Hierna verwijst men naar de transformatie in het sociaal domein en de aanpak hiervan. Vervolgens 
wordt in een aantal rubrieken van dit persbericht toegelicht wat deze aanpak is. 
Het persbericht roept het beeld op dat deze € 4,5 miljoen het gevolg zijn van deze nieuwe koers. Over 
deze extra rijksbijdrage wordt in het persbericht geen woord gerept.
Vragen tekst terugdringen tekort
Inleiding 
Het terugdringen van het begrotingstekort van € 4,5 miljoen kon tot stand komen

door de extra rijksbijdrage van € 4 miljoen (presentatie MO 6 februari 2020).
De kwaliteitsslag, dus de koersverandering kan volgens prognose een bedrag opleveren 

 van € 525.415, waarvan het de vraag is of dit bedrag gehaald wordt.

Vindt het college dat dit persbericht,  gezien de extra Rijksbijdrage van circa 4 miljoen (circa 90 % 
van dat bedrag) een waarheidsgetrouwe weergave is van de wijze waarop 
het terugdringen van het tekort van 5,5 miljoen naar 1 miljoen is gerealiseerd?
Zo ja, graag de argumentatie.
Zo nee, wat zijn dan de argumenten? 

                Vragen inhoud persbericht  
  Inleiding 
  Het persbericht dateert van 7 februari 2020, de brief van de Provincie dateert van  3 februari 2020.
in de commissie MO van 6 februari, is de  kwaliteitslag behandeld. Nu is er tijdens deze commissie door de 
wethouder met geen woord gerept over de brief van de provincie. Met name over het  voorbehoud dat de 
provincie  heeft gemaakt over de realisatie van de besparingsdoelen in het sociale domein met betrekking 
tot de maatregel: bemiddeling uitkeringsgerechtigden met een afstand tot de arbeidsmarkt. De wethouder 
had minstens bij de presentatie hierop een toelichting kunnen geven.

a. Waarom is  in de commissie MO van 6 februari jl. met geen woord gerept over de brief van de 
Provincie.

b. Waarom is in het persbericht van 7 februari jl. ook geen mededeling gedaan over de brief van de 
provincie?

c. Vindt het college dat de voorlichting met betrekking tot het terugdringen van het tekort aan de 
burgers zorgvuldig, objectief en eerlijk heeft plaats gevonden?

Op voorhand dank ik u hartelijk voor de beantwoording van bovenstaande vragen.

Met vriendelijke groet,

Elja Versteeg, raadslid SP fractie.


